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  RG.0002.32.2014 

 

Protokół  Nr XXXIV/2014 

z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 9 maja  2014 roku 

odbytej w  siedzibie Urzędu Gminy Radomyśl nad Sanem  

 

 

Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 910, a zakończyła o 

godz. 1351. 

 

Ad.I. Godz. 910 

Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, który 

powitał przybyłych radnych i gości zaproszonych. Następnie w oparciu o listę 

obecności stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia sesji 

uczestniczyło 14 radnych na ogólną liczbę 15 ( radna Małgorzata Krawiec brała 

udział w obradach od godz. 925). 

Lista obecności radnych oraz lista pozostałych osób obecnych na sesji stanowią 

załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad.II. Godz. 913 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński przedstawił  porządek obrad sesji, 

do którego nie zgłoszono uwag. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przegłosowanie zaproponowanego porządku 

obrad. 

W głosowaniu porządek obrad został przyjęty w głosowaniu – 14 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

 

Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 

IV. Wystąpienie Wójta Gminy. 

V. Informacja na temat bezpieczeństwa publicznego, ochrony 

przeciwpowodziowej  i przeciwpożarowej na terenie gminy. 

VI. Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej gminy Radomyśl nad 

Sanem za 2013 rok. 

VII. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Ochrony i Promocji 

Zdrowia Psychicznego w  gminie Radomyśl nad Sanem za 2013 rok.  

VIII. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

1) zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia 

za inkaso, 
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2) uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa 

Podkarpackiego w sprawie Parku Krajobrazowego „Lasy 

Janowskie”, 

3) zmiany uchwały Nr XXII/183/2013 Rady Gminy Radomyśl nad 

Sanem z dnia 25 marca 2013r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Gmina Radomyśl nad Sanem, udostępnionych dla  operatorów  i 

 przewoźników  oraz  warunków  i  zasad  korzystania  z  tych       

przystanków, 

4)  wstępnej lokalizacji nowych przystanków dla autobusowej 

komunikacji publicznej przy drodze wojewódzkiej  nr 856, 

  5) zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy (Nowiny),   

  6) zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy (Kępa 

Rzeczycka), 

  7) zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy (Chwałowice),  

                    8) zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy (Nowiny), 

                    9) zmiany uchwały Nr V/36/2011 z dnia 27 kwietnia 2011 roku w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Radomyśl nad 

Sanem, 

                   10) zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Radomyśl nad Sanem, 

                   11) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Niwka” położonego w obrębie ewidencyjnym Radomyśl nad Sanem, 

                   12) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Półanki” położonego w obrębie ewidencyjnym Radomyśl nad Sanem, 

                   13) przystąpienia do sporządzenia III zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Radomyśl nad 

Sanem, 

                    14) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Zabudowa mieszkaniowa jednorodzinna”, 

                    15) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Linia elektroenergetyczna 220kV”, 

  16) zmian w uchwale budżetowej na 2014 rok, 

                    17) dokonania wpisu do „Księgi Zasłużonych” dla Gminy Radomyśl nad 

Sanem. 

      IX.      Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 

X. Zakończenie XXXIV sesji Rady Gminy. 
 

Ad. III. Godz. 917                      

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński poinformował, że protokół                    

z poprzedniej sesji Rady Gminy z dnia 20.03.14r. znajdował się zwyczajowo do 

wglądu w biurze obsługi Rady Gminy oraz został przesłany na adresy meilowe 

radnym, którzy wyrazili na to wolę. Protokół jest również dostępny na stronie 
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internetowej www.radomysl.pl w BIP. W związku z tym Przewodniczący Rady 

Gminy zaproponował, aby przyjąć go bez odczytywania. 

Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 

Protokół z poprzedniej sesji Rady Gminy został przyjęty bez odczytywania                      

w głosowaniu – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

Ad.IV. Godz. 918 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz przedstawił informację z realizacji wniosków zgłoszonych 

na sesji  Rady Gminy odbytej  w dniu 20.03.14r. i Komisji Stałej. 

Wniosek zgłoszony przez radnego Jacka Pamułę: 

1. „Wybudować punkt świetlny naprzeciw posesji Pana Wilkosza Wojciecha, zam. 

Rzeczyca Okrągła 111. W celu zrealizowania w/w należałoby podwiesić kabel wraz z 

wybudowaniem linii     (2 słupy i ok. 80 mb linii).” 

Odpowiedź: 

Na budowę słupów wraz z linią energetyczną niezbędne jest opracowanie projektu 

budowlanego oraz uzyskania pozwolenia na budowę. Koszt opracowania projektu 

wraz z wykonaniem inwestycji tj. budowa 2 słupów, podwieszenie linii energetycznej 

i lampy oświetleniowej to ok. 10 tys. zł. 

 

Wnioski zgłoszone przez radnych: Małgorzatę Krawiec i Jana Ziemniaka: 

2. „ Mieszkańcy Wola Rzeczycka – Turki nie mogą korzystać z usług transportowych 

z uwagi na brak dojazdu dużym samochodem (ciężarowy, autobus). Obecnie 

istniejące drogi umożliwiają tylko dojazd samochodem osobowym lub małym 

ciężarowym. W związku z tym wnioskuję o zaplanowanie i wykonanie drogi 

dojazdowej w linii prostej od Wola Rzeczycka – Szkoła do obecnie istniejącej drogi 

asfaltowej na Turkach. Istnieje potrzeba wybudowania drogi z uwagi na dostawy 

materiałów budowlanych dla inwestorów.” 

Odpowiedź: 

Wniosek zasadny jednakże obecnie brak środków w budżecie gminy na to zadanie. 

Wykonany zostanie przedmiar robót, który pozwoli na oszacowanie skali wydatków 

z budżetu pod kątem przyszłej realizacji zadania. 

Zgodnie ze wstępnym kosztorysem inwestorskim, koszt przebudowy drogi gruntowej 

o długości 1km, szer. nawierzchni 3,5m na odcinku Wola Rzeczycka, szkoła – Turki, 

wynosi 240 000zł.  

Technologia wykonania: odtworzenie trasy, wykonanie nasypów, profilowanie 

podłoża, wykonanie podbudowy z kruszywa gr. 20cm, wyrównanie nawierzchni 

mieszanką mineralno – asfaltową w ilości 75km/m2, wykonanie warstwy ścieralnej 

z mieszanki asfaltowej gr. 3cm, uzupełnienie poboczy pospółką. 

 

3. „Remont generalny szatni LZS na boisku w Woli Rzeczyckiej.” 

Odpowiedź: 

Został wykonany kosztorys inwestycji. 

 

 

 

http://www.radomysl.pl/
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Wnioski zgłoszone przez radnego Bolesława Pukę: 

4. „Proszę o pomoc w zlikwidowaniu pryzmy zrąbek, które składowane są obok 

drogi wojewódzkiej w Żabnie. Ze względu na  nadchodzący okres wiosenny i 

świąteczny proszę o pilną interwencję w/w sprawie.  

Równocześnie proszę o pomoc w naprawie odcinka drogi o długości ok. 200 m 

zniszczonej przez wykonawcę plantacji borówki amerykańskiej.” 

Odpowiedź: 

Do firmy – Towarzystwo Funduszy Inwestycyjnych ARGO S.A. z Warszawy -  

korzystającej z gruntu w Żabnie poprzez składowanie zrębek zostało skierowane  

wezwanie do zapłaty za bezumowne korzystanie z nieruchomości nr 209/8 o 

powierzchni 1000m2, będącej własnością Gminy Radomyśl nad Sanem. Należność za 

okres 3,5 miesięcznego bezumownego użytkowania działki wynosi 280 zł. i  została 

naliczona w następujący sposób: 

Cena 1m2 – 1 zł rocznie 

Cena x powierzchnia x 3,5 miesiąca ( 0,08 zł x 1000m2 x 3,5 miesiąca = 280 zł.) 

Odnośnie korzystania i naprawy drogi wewnętrznej w Żabnie Wójt Gminy odbędzie 

spotkanie z pełnomocnikiem Inwestora - P. J. Żakiem. 

 

5. „ Proszę o wyjaśnienie, dlaczego ograniczone zostały fundusze dla LZS Żabno w 

2014r. do kwoty 18 tys. zł,  natomiast inny klub sportowy grający w tej samej klasie 

otrzymał kwotę 22 tys. zł. W/w sprawie krytyczne uwagi zgłaszają mi działacze LZS 

Żabno.” 

Odpowiedź: 

LZS „Termopol” Żabno otrzyma zwiększoną dotację do poziomu klubów 

występujących w tej samej klasie, jeśli pozostanie w grupie w której obecnie się 

znajduje.  

 

Wnioski zgłoszone przez radnego Stanisława Kosińskiego: 

6. „ Budowa chodnika przy drodze wojewódzkiej w Chwałowicach  - 3 km.” 

7. „ Odbudowa drogi wojewódzkiej w Chwałowicach – 900m.” 

8. „ Budowa drogi Chwałowice – Łążek”. 

9. „Budowa drogi przeciwpowodziowej Chwałowice - Popowice od cegielni do Pana 

Szeligi – 1000m.” 

10. „Budowa drogi przeciwpowodziowej od Pana Zbydniowskiego  do wału – 

500m.” 

11. „Budowa drogi przeciwpowodziowej od cegielni w stronę wału w Chwałowicach 

– 700m.” 

12. „ Dokończenie drogi przeciwpowodziowej koło stadionu - 400m.” 

13. „Budowa drogi przez wieś w Chwałowicach   - 1600m” 

14. „Budowa drogi koło Pana Hajduka”. 

15. „ Budowa drogi na Grudzy – 300m.” 

16. „Odbudowa drogi Chwałowice – Witkowice – 1600m.” 

17. „Budowa oświetlenia w Chwałowicach.” 

18. „Oczyszczenie jeziora w Chwałowicach”. 

Odpowiedź na powyższe wnioski była udzielana na ostatnich sesjach Rady Gminy. 
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Wnioski zgłoszone  na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 

w dniu 18.03.14r. 

 

1). Wystąpić do Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli o zwiększenie wymiaru 

pracy (dyżurów) pracownika starostwa od lasów niepaństwowych w urzędzie gminy 

w Radomyślu nad Sanem. 

Odpowiedź: 

W powyższej sprawie zostało skierowane przez Przewodniczącego Komisji pismo do 

Starostwa Powiatowego. W odpowiedzi poinformowano, że w okresie 01.01. – 

18.04.14r. zostało rozpatrzonych łącznie 256 wniosków w zakresie nadzoru nad 

lasami nie stanowiącymi własności Skarbu Państwa, w tym z terenu gminy Radomyśl 

nad Sanem 14 spraw. Podczas pełnionych dyżurów przez pracownika starostwa 

zostały złożone 2 zgłoszenia przez prywatnych właścicieli lasów. W związku  

powyższym uznano, że jeden dyżur miesięcznie jest wystarczający. Osoby chcące 

złożyć zgłoszenie o zamiarze pozyskania drewna z lasu niepaństwowego mogą 

wniosek wysłać na adres starostwa powiatowego lub złożyć w urzędzie gminy 

dowolnym terminie, skąd będzie odebrany przez pracowników starostwa pracujących 

w terenie. 

 

2). Wystąpić do Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli o wyjaśnienie dysproporcji 

w zakresie remontu dróg powiatowych ze środków na usuwanie skutków powodzi na 

terenie poszczególnych gmin w powiecie. W  innych gminach na terenie powiatu, 

gdzie nie występuje zagrożenie powodziowe, będzie remontowana większa ilość dróg 

w porównaniu  z gminą Radomyśl nad Sanem. 

Odpowiedź: 

Przewodniczący Komisji wystosował pismo do Starostwa Powiatowego o udzielenie 

informacji i wyjaśnień w zgłoszonej kwestii. W odpowiedzi poinformowano, że 

prowadzone od 2010 r. remonty na drogach powiatowych ze środków budżetu 

państwa na usuwanie skutków klęsk żywiołowych realizowane są w oparciu o: 

protokół komisji ds. szacowania szkód powodziowych z dnia 28.05.10r. i protokół 

weryfikacji strat powodziowych z dnia 31.08.10r. oraz w oparciu o otrzymane 

promesy.  

W latach 2010-2013 na terenach gmin powiatu stalowowolskiego ze środków na  

usuwanie skutków klęsk żywiołowych wykonano remonty (długość 

wyremontowanych dróg i wartość): 

1) gmina Radomyśl nad Sanem – 3,495 km za kwotę 544 981 zł (ogólna długość dróg 

powiatowych – 17,944 km) 

2) gmina Zaleszany – 5,487 km za kwotę 1 147 180 zł (ogólna długość dróg 

powiatowych – 34,576 km) 

3) gmina Pysznica – 6,324 km za kwotę 1 256 260 zł (ogólna długość dróg 

powiatowych – 45,495 km) 

4) gmina Bojanów – 4,540 km za kwotę 739 967 zł (ogólna długość dróg 

powiatowych – 37,735 km) 

5) gmina Zaklików – 2,708 km za kwotę 405 205 zł (ogólna długość dróg 

powiatowych – 38,389 km). 
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3). Udzielenie informacji na temat systemu zimowego odśnieżania dróg na terenie 

gminy m.in. w zakresie ustalonych stawek i kwestii potwierdzania przez sołtysów 

wykonania usługi (w związku z sygnałami o przypadkach dokonywania odśnieżania 

bez wiedzy sołtysa).  

Odpowiedź: 

Odśnieżanie dróg gminnych oraz wewnętrznych na terenie gminy podzielone jest na 

regiony 

Region Sołectwa Wykonawca Rodzaj sprzętu Wydatki poniesione 

w sezonie 2013/2014 

1 -Musików 

-Rzeczyca Długa 

-Rz. Okrągła 

-Dąbrowa Rz. 

Usługi Transportowe 

Zenon Skrzypek  

odśnieżanie ciągnikiem 

z pługiem 

3 224,79 

2 

 

-Kępa Rz. 

-Wola Rz. 

-Żabno 

-Radomyśl n/S 

-Nowiny  

 

Firma Budowlana 

DOMEK 

Lucyna Gugała  

odśnieżanie dwoma 

koparko – ładowarkami 

9 487,91 

3 -Antoniów 

-Zalesie Ant. 

-Czekaj Pn. 

-Pniów 

 

 

PATWIK Sp. J.  

B. i R. Oskroba  

odśnieżanie koparko – 

ładowarką i ładowarką 

4 657,50 

4 -Dąbrówka 

-Orzechów 

JABAMIKOR  

FHU-ZUL  

Michał Korzybski  

odśnieżanie ciągnikiem 

z pługiem lub koparko – 

ładowarką 

2 856,51 

5 -Chwałowice 

-Witkowice 

Usługi Rolnicze 

Zenon Sajda  

odśnieżanie ciągnikiem z 

pługiem czołowym 

5 184,00 

6 -Łążek Chw. PPHU  

Stefan Wojewoda  

odśnieżanie ciągnikiem z 

pługiem 

- 

                                                                                                                                               Razem 25 410,71 

 

 
PIASKOWANIE okres zimowy 2013 -2014 

 

1 - drogi gminne na 

terenie Gminy 

Radomyśl nad 

Sanem 

P.P.U.T.H. 

POLTRANS 

Piotr Szabat 

Dąbrowa 5A 

37 – 470 Zaklików 

 

zwalczanie śliskości 

poprzez rozsiewanie 

mieszanki piaskowo – 

solnej 15%  

1 620,00 

                                                                                                                     Razem z odśnieżaniem 27 030,71 

 Zgodnie z zawartymi umowami na wykonywanie doraźnych usług w ramach 

zimowego utrzymania dróg,   odśnieżanie dróg gminnych powinno być wykonywane 

w celu utrzymania dróg w stanie niezbędnej przejezdności. Wykonawca jest 

zobowiązany odśnieżać wyłącznie drogi gminne oraz niektóre place publiczne jak 

teren szkoły, okolice kościoła, ośrodek zdrowia itp. w miejscowościach, które ma 

zawarte w umowie. Sołtys danego sołectwa potwierdza wykonanie prac wykonawcy 

wyłącznie z którym została zawarta umowa na odśnieżanie w danym sołectwie. 
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Wszelkie prace prowadzone przez wykonawcę w innych miejscowościach oraz na 

terenach prywatnych nie mogą być pokrywane ze środków gminy. 

 

4). Zobowiązać firmy pracujące przy budowie plantacji w Lipie do pilnego remontu 

zniszczonych dróg dojazdowych do plantacji w Woli Rzeczyckiej i Żabnie. 

Odpowiedź: 

Zostało skierowane pismo do przedsiębiorstwa wywożącego odpady drzewne, 

wzywające do naprawy dróg w terminie do 20.05.2014 r.  

 

5). Rozeznać czy jest możliwość ograniczenia ruchu drogowego (prędkości bądź 

tonażu) ciężkich samochodów – cystern firmy „Tanktrans” przejeżdżających  przez 

teren gminy od Annopola w stronę Stalowej Woli, ze względu na zagrożenie 

bezpieczeństwa mieszkańców i pogarszanie stanu drogi wojewódzkiej. 

Odpowiedź: 

Został skierowany wniosek do Rejonu Dróg Wojewódzkich w Stalowej Woli o 

wprowadzenie oznakowania pionowego drogi wojewódzkiej 856 znakiem 

ograniczenia tonażu do 30 ton, zgodnie z aktualną nośnością mostu na rzece 

Strachodzka w m. Antoniów.  

 

Wnioski radnego Stanisława Kosińskiego: 

6) Przeprowadzić modernizację linii energetycznej na „Wygodzie” w Chwałowicach. 

Odpowiedź: 

Wniosek został skierowany do  PGE Dystrybucja S.A. Rejon Energetyczny w 

Stalowej Woli. 

 

7). Założyć lampy oświetleniowe na słupach Nr 15/6 A i Nr 11/6 A w Chwałowicach 

na odcinku od Kościoła w stronę „Wygody”. 

Odpowiedź: 

Lampy zostały wyłączone na wniosek Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 

przeprowadzonej w dniu 07.11.2012r. Lampa nr 11/VI/A została przeniesiona na słup 

koło P. Zbigniewa Kozłowskiego zam. Chwałowice 156. 

 

Radny Stanisław Kosiński powiedział, że od 15 lat składa wnioski, które nie są 

realizowane. Z sołectwa Chwałowice wpływa do budżetu gminy najwięcej środków z 

podatków, mimo to żadnych zadań w tej miejscowości  nie wykonuje się. Nie 

remontuje się dróg przeciwpowodziowych, nie buduje się chodników. Zwrócił uwagę 

na narastające natężenie ruchu drogowego w Chwałowicach, powodujące duże 

zagrożenie dla pieszych.  Oznajmił, że gmina nie jest zainteresowana realizacją tych 

inwestycji. Powiedział, że była możliwość złożenia kolejnych wniosków na remont 

dróg przeciwpowodziowych, ale gmina tego nie uczyniła. Odnośnie budowy 

chodnika oznajmił, że projekt jest opracowany, ale wykonanie chodnika przeciąga 

się. Gmina w tym przypadku ma współfinansować zadanie razem z województwem, 

jednak nie ma woli przeznaczenia środków na ten cel.  
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Radny Bolesław Puka odnośnie swojego wniosku dotyczącego naprawy  drogi w 

Żabnie powiedział, że trzeba wspólnie zastanowić się nad realizacją tego zadania i 

wyjaśnić pewne niedomówienia z tym związane. P. Puka podziękował jednocześnie 

wójtowi za szybkie zorganizowanie kontenera dla LZS w Żabnie.  

 

Ad. V. Godz. 945 

Informacji na temat bezpieczeństwa przeciwpożarowego przedstawił Z-ca 

Komendanta Powiatowego PSP w Stalowej Woli Jerzy Lipko. 

Poinformował, że dokładna  analiza zdarzeń za 2013r. na terenie gminy Radomyśl 

nad Sanem została przesłana w lutym tego roku.  Odniósł się do sytuacji na terenie 

województwa podkarpackiego. Powiedział, że na terenie województwa miało miejsce 

1884 zdarzeń, a w powiecie stalowowolskim 1076. Nasz powiat jest w czołówce 

jeżeli chodzi o ilość zdarzeń, jednak w br. nastąpił spadek tej liczby o 100.  W gminie 

Radomyśl wystąpiło 72 zdarzeń. Jeżeli chodzi o strukturę zdarzeń oprócz pożarów 

sporą część stanowiły, z tendencją rosnącą, miejscowe zagrożenia jak wypadki 

drogowe, zagrożenia ekologiczne, budowlane.  Poinformował o zmianie systemu 

alarmowania jednostek straży pożarnej. Powiedział, że nr 112 nie jest już 

bezpośrednio odbierany w komendzie powiatowej straży, a przez służby wojewody 

podkarpackiego, które kierują zawiadomienie do dyspozytorów odpowiednich służb 

ratowniczych, w tym straży. W przypadku straży dyspozytorzy kierują odpowiednie 

jednostki w celu wykonania interwencji.  Na poziomie województwa następuje 

weryfikacja zgłoszeń, przez co komenda  otrzymuje o wiele mniejszą ilość połączeń z 

numeru 112. 

P. Lipko nadmienił, że na terenie gminy Radomyśl funkcjonuje 11 jednostek 

ochotniczych straży, w tym 3 wpisane do KSRG. Straże są nieźle wyposażone. 

Współpraca z OSP układa się dobrze. Będą czynione starania o włączenie  do 

Krajowego Systemu więcej jednostek OSP.  

Następnie Prezes Zarządu Oddziału Gminnego ZOSPRP w Radomyślu nad 

Sanem Mariusz Kosiński przedstawił  analizę funkcjonowania  OSP na terenie gminy 

ze szczególnym uwzględnieniem danych statystycznych. Poinformował, że jednostki 

na terenie gminy posiadają 9 samochodów, w tym 5 średnich i 4 lekkie. Odnośnie 

kosztów poniesionych w 2013 r. na straże: to na paliwo wydano 10 832 zł, na 

umundurowanie 8 809 zł, na sprzęt i akcesoria 4 010 zł., na ekwiwalent  5 769 zł, na 

składki ZUS 2 676 zł, umowy zlecenia opiewały na kwotę 33 594 zł, koszty energii i 

gazu wyniosły 9 123 zł., usługi obejmujące badania techniczne, przegląd gaśnic, 

naprawy samochodów  - 10 344 zł, telefony (powiadamiania sms) – 325 zł, 

ubezpieczenia samochodów 6 000 zł. i szkolenia 5 535 zł. Razem wydatki wyniosły 

97 030 zł. Dotacja do samochodu lekkiego wyniosła 33 000 zł. Wyjazdy jednostek w 

trakcie roku przedstawiają się następująco: OSP Antoniów - 12, OSP Chwałowice – 

3, OSP Rzeczyca Długa – 22, OSP Dąbrowa Rzeczycka – 13, OSP Rzeczyca Okrągła 

– 11, OSP Radomyśl – 11.  

Radny Stanisław Kosiński wyraził zdanie, że strażacy z OSP mają duży wkład 

w zapewnieniu bezpieczeństwa ludności. Ponoszą ogrom pracy, m.in. w 

zabezpieczaniu przeciwpowodziowym, lecz nie są doceniani przez państwo. W 

przeciwieństwie do strażaków zawodowych, którzy mają zapewnione wiele 
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przywilejów np. emeryturę po przepracowaniu 15 lat pracy. Nie ma wsparcia ze 

strony rządu OSP, brak jest środków na te jednostki. Ochotnicze straże pozostawiane 

są same sobie. Zwrócił się do Z-cy Komendanta Powiatowego o zadbanie o jednoski 

OSP z terenu gminy głównie z północnej części gdzie występuje największe 

zagrożenie powodziowe.  

Z-ca Komendanta Powiatowego Jerzy Lipko powiedział, że przepisy  prawa 

regulują zakres działalności komendanta powiatowego. Prawo określa gdzie środki i 

z jakich funduszy mogą  być kierowane i kto odpowiada za finansowanie straży 

ochotniczej bądź państwowej. Wyraził prywatne zdanie, że państwo powinno 

rekompensować udział strażaków w akcjach. P. Lipko powiedział, że radny Kosiński 

myli się z prawdą twierdząc, że zawodowy strażak odchodzi na emeryturę po 15 

latach pracy. Powiedział, że sam przepracował 30 lat i dalej pełni służbę.  

Radny Stanisław Kosiński zwrócił uwagę na nierówne traktowanie jednostek w 

zakresie dofinansowania zakupu sprzętu strażackiego. Jego zdaniem na terenach 

gdzie występują największe zagrożenia straże są pomijane. Promowane w tym 

kontekście są jednostki z południowej części gminy. Tu zwrócił uwagę na zakup 

samochodu dla OSP Rzeczyca Okrągła, natomiast jednostka z Dąbrówki od lat nie 

może doczekać się pojazdu. Powiedział także, że w akcjach przeciwpowodziowych 

głownie biorą udział ochotnicy, brak jest  zawodowych strażaków. 

P. Lipko wyjaśnił, że Komenda Powiatowa PSP z zakupem sprzętu dla 

jednostek w gminie Radomyśl nie miała nic wspólnego. Nieprawdą jest także 

wypowiedź radnego, że w trakcie zagrożeń powodziowych na miejscach zdarzeń nie 

ma strażaków z PSP. Od początku do końca prowadzonych akcji zawsze są osoby z 

PSP. Działania straży są udokumentowane. Przez wzgląd na liczebność,  strażacy z 

PSP nie są w stanie zapewnić możliwości reagowania przy tak ogromnych 

zdarzeniach jakim są powodzie. Tutaj  dużą rolę pełnią jednostki OSP. 

Komendant Gminy OSP Grzegorz Krawiec powiedział, że radny Kosiński ma 

wiele wątpliwości, jednak będąc członkiem zarządu gminnego i reprezentując OSP 

Chwałowice nie bywa na posiedzeniach zarządu. Uczestnicząc w posiedzeniach 

mógłby uzyskać wiele informacji.   

Radny Jacek Pamuła odnośnie zakupu samochodu dla OSP Rzeczyca Okrągła 

wyjaśnił, że udało się nabyć pojazd głównie dzięki aktywności i zaangażowaniu 

członków tej jednostki. Kosztowało to wiele pracy i wysiłku, związanego m.in. z 

szukaniem sponsorów. Nadmienił, że koszt samochodu wyniósł 120 tys. zł. Gmina 

dołożyła 30 tys. zł, a reszta czyli 80 tys. zł pochodziła ze źródeł sponsorskich. Radny 

powiedział, że OSP z Rzeczycy Okrągłej jest prężną jednostką, nie ustępującą w 

ogóle innym strażom z terenu gminy będących nawet w KSRG. 

Odnośnie samochodu dla OSP Dąbrówka Wójt Gminy Jan Pyrkosz 

przypomniał, że ta jednostka miała otrzymać pojazd ale ze względu na brak osób 

decyzyjnych z tej jednostki do podpisania dokumentacji nie doszło. Praktycznie ta 

jednostka nie funkcjonowała, brak było zaangażowania i zainteresowania ze strony 

tej jednostki.  

 

Analizę o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy za 2013 rok złożył 

Kierownik Posterunku Policji w Radomyślu nad Sanem Robert Cichomski. 
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Poinformował, że stan osobowy na posterunku wynosi 6 osób i jest to niepełny skład. 

W 2013r. wzrosła ogólna liczba przestępstw ze 143 w 2012 roku do 154 w ubiegłym. 

Podniosła się wykrywalność i wyniosła 88,3 % w porównaniu z rokiem 2012 – 83,2 

%. W ubiegłym roku odnotowano mniejszą liczbę incydentów najbardziej 

uciążliwych dla mieszkańców - kradzieży mienia, których w 2013 roku odnotowano 

13, gdy w 2012 roku zarejestrowano  16. Spadek o 5 odnotowano w kategorii 

kradzieże z włamaniem. W minionym roku było ich 6. Bójek lub pobić odnotowano 2 

przypadki, a przestępstw narkotykowych 1. Jest to wyraźny spadek w porównaniu z 

rokiem 2012, kiedy to zarejestrowano 29 przestępstw na tle narkotykowym. W roku 

ubiegłym wystąpiła 1 kradzież samochodu.  W 2013 roku nastąpił wzrost przestępstw 

z kategorii wymuszenia rozbójnicze, których w 2012 roku nie odnotowano. W 2013 

roku odnotowano 27 wymuszeń popełnionych głównie przez nieletnich na 

małoletnich kolegach. W ubiegłym roku ujawniono podczas rutynowych kontroli  24 

przypadków kierowania w stanie nietrzeźwości. Było ich o 8 mniej niż w roku 

poprzednim. Wg danych statystycznych jest mniejsza liczba kolizji  i wypadków. Na 

drogach gminy Radomyśl nad Sanem w 2013 roku odnotowano 23 kolizje i 2 

wypadki, natomiast w poprzednim roku 37 kolizji i 7 wypadków drogowych. 

Radomyscy policjanci współpracują organami wymiaru sprawiedliwości i innymi 

jednostkami policji. W  2013 roku zrealizowali łącznie 32 doprowadzeń m.in. do 

Sądu Rejonowego w Stalowej Woli i zakładów karnych. Ponadto sporządzili 248 

wywiadów i ustaleń o osobach wskazanych lub podejrzanych. W ramach pracy 

prewencyjnej funkcjonariusze policji z Radomyśla nad Sanem przeprowadzili 

ogółem 230 interwencji, z tego domowych 36, przeprowadzono także 4 spotkania ze 

mieszkańcami. Wspólnie z Gminną Komisją Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych  przeprowadzono 18 kontroli prawidłowości sprzedaży alkoholu w 

sklepach na terenie gminy. Ponadto funkcjonariusze dokonali   w ramach służby 

prewencyjnej 60 kontroli przestrzegania zakazu spożywania alkoholu w punktach 

sprzedaży, jak również w ich rejonie.  

Do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono uwag i pytań. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach. 

Po przerwie wznowiono obrady i przystąpiono do rozpatrzenia kolejnego punktu. 

 

Ad.VI. Godz. 1041  

Przedstawienia oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Radomyśl nad Sanem za 

2013r. dokonała Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Magdalena 

Nowak – Wojtala. 

Nie zgłoszono pytań i uwag do przedstawionej informacji. 

Przedstawiona ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Radomyśl nad Sanem 

została przyjęta do wiadomości przez Radę Gminy. 

Przedłożona ocena stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. VII. Godz. 1049 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Ochrony i Promocji Zdrowia 

Psychicznego w  gminie Radomyśl nad Sanem za 2013 rok przedstawiła Kierownik 

Środowiskowego Domu Samopomocy Dominika Czerepak – Drzymała. 

W trakcie wystąpienia Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy na sesji 

pojawił się ks. biskup Krzysztof Nitkiewicz. Zabierając głos ks. biskup podkreślił 

ważną rolę społeczną samorządu. Podziękował Radzie Gminy, sołtysom jak również 

pracownikom urzędu za działalność na rzecz społeczności lokalnej, jak również za 

przykładną współpracę z parafiami znajdującymi się na terenie gminy. Biskup 

udzielił wszystkim pasterskiego błogosławieństwa. 

Po zakończeniu wizyty Kierownik ŚDS kontynuowała swoje sprawozdanie.  

Do złożonego sprawozdania nie zgłoszono uwag i pytań. 

Rada Gminy przyjęła do wiadomości powyższe sprawozdanie, które stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VIII/1. Godz. 1125 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie zarządzenia 

poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso 

przedstawiła Kierownik Referatu Podatków Danuta Chamera. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Gminy zarządził przegłosowanie projektu 

uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie ( w 

trakcie głosowania nieobecna była radna Małgorzata Krawiec). 

Uchwała Nr XXXIV/277/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.VIII/2. Godz.1130  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Podkarpackiego w sprawie Parku Krajobrazowego „Lasy Janowskie”  

przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa oraz Komisja Oświaty i Spraw 

Społecznych pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Komisja Rewizyjna wydała negatywną opinię.  

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 10 głosów „za”, 4 głosy „przeciw”, 

1 głos „wstrzymujący”. 

Uchwała Nr XXXIV/278/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.VIII/3. Godz.1135  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/183/2013 Rady 

Gminy Radomyśl nad Sanem z dnia 25 marca 2013r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 

Radomyśl nad Sanem, udostępnionych dla  operatorów  i  przewoźników  oraz  

warunków  i  zasad  korzystania  z  tych przystanków przedstawiła Kierownik 

Zespołu Infrastruktury Technicznej Magdalena Grębowiec. 
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Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Radny Jerzy Gorczyca na prośbę sołtysa sołectwa Musików zwrócił się o rozeznanie 

możliwości i  podjęcie starań o budowę przystanku autobusowego z lokalizacją za 

zakrętem przy drodze wojewódzkiej w kierunku Stalowej Woli. Prośba jest 

motywowana znaczną odległością od przystanku w Rzeczycy Długiej.  

P. Grębowiec wyjaśniła, że gmina nie jest zarządcą tej drogi. Zostanie skierowane 

pismo z prośbą o wydanie opinii i rozważenie lokalizacji przystanku  we 

wnioskowanym miejscu. Usytuowanie przystanku będzie wymagało  wydania oceny  

przez wojewódzką komisję bezpieczeństwa.  

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przegłosowanie projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie          

( w trakcie głosowania nieobecna była radna Małgorzata Krawiec). 

Uchwała Nr XXXIV/279/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.VIII/4. Godz.1140  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wstępnej lokalizacji nowych przystanków 

dla autobusowej komunikacji publicznej przy drodze wojewódzkiej  nr 856 

przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Magdalena Grębowiec. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Radny Stanisław Kosiński zwrócił uwagę na potrzebę montażu zadaszeń na 

przystankach stojących w Chwałowicach i Witkowicach. Budowa wiat jest konieczna 

ze względu na występowanie niekorzystnych warunków atmosferycznych np. 

opadów deszczu czy śniegu. Chodzi tu o zapewnienie odpowiednich warunków 

głównie dzieciom dojeżdżającym do szkół.  

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przegłosowanie przedstawionego projektu 

uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIV/280/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.VIII/5. Godz.1145  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy (dotyczy zbycia 2 nieruchomości położonych w m. Nowiny w drodze 

darowizny)  przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Magdalena 

Grębowiec. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Wskutek braku głosów na temat przedstawionego projektu Przewodniczący Rady 

Gminy zarządził jego przegłosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie (w 

trakcie głosowania nieobecny był radny Jacek Pamuła). 

Uchwała Nr XXXIV/281/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.VIII/6. Godz.1148  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy (dotyczy zbycia 3 nieruchomości położonych w m. Kępa Rzeczycka  w 
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drodze przetargu) przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej 

Magdalena Grębowiec. 

Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedstawionego projektu uchwały opiniując go 

pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził  przegłosowanie przedłożonego projektu 

uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIV/282/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.VIII/7. Godz.1151  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy (dotyczy zbycia  nieruchomości położonej w m. Chwałowice  w drodze 

przetargu) przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Magdalena 

Grębowiec. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Wskutek braku głosów na temat przedstawionego projektu Przewodniczący Rady 

Gminy zarządził jego przegłosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie 

(dołączył radny Jacek Pamuła). 

Uchwała Nr XXXIV/283/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.VIII/8. Godz.1154  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy (dotyczy zbycia 2  nieruchomości położonych w m. Nowiny  w drodze 

przetargu) przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Magdalena 

Grębowiec. 

Komisje: Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa oraz Oświaty i Spraw Społecznych 

pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Komisja Rewizyjna wstrzymała się od głosu wyrażając stanowisko, iż z opinią należy 

się wstrzymać do czasu wyjaśnienia i uzyskania większej ilości informacji w tej 

sprawie oraz konsultacji z Radą Sołecką. 

Radny Jerzy Ryzak wyjaśnił, że pewne niedomówienia wynikły z faktu, iż 

dokumentacja, która została dostarczona radnym nie była pełna w zakresie nowego 

podziału pierwotnej nieruchomości wydzielającego nowe działki. Chodziło o 

sprawdzenie czy jest zgoda mieszkańców na sprzedaż wydzielonych działek. Po 

sprawdzeniu okazało się, że zebranie wiejskie w 2008 roku wyraziło zgodę na 

sprzedaż tej jednej całej działki przed jej podziałem. Radny nadmienił, że tak on jak i 

rada sołecka jest za sprzedażą rozpatrywanych gruntów. Po okazaniu nowej mapki  

nieścisłości zostały wyjaśnione.   

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przedstawiony projekt 

uchwały. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIV/284/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach. 

Po przerwie wznowiono obrady i przystąpiono do rozpatrzenia kolejnego punktu. 

 

Ad.VIII/9. Godz.1205  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały Nr V/36/2011 z dnia 27 

kwietnia 2011 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Radomyśl nad 

Sanem przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Magdalena 

Grębowiec. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził  przegłosowanie przedstawionego projektu 

uchwały. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIV/285/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.VIII/10. Godz.1210  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła 

Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Magdalena Grębowiec. 

P. Grębowiec  zapoznała z uwagami złożonymi do wyłożonego do publicznego 

wglądu projektu zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Radomyśl nad Sanem przez P.P. Zofię i Krzysztofa 

Mikulskich. Wniosek dotyczył kwestii, aby tereny ich działek znajdujące się w 

granicach opracowania studium przeznaczone były na cele budowlane. Po 

konsultacjach uwagi te negatywnie zostały zaopiniowane przez Wójta Gminy.           

P. Grębowiec nadmieniła, że Rada Gminy przed podjęciem uchwały musi odnieść się 

do złożonych uwag w drodze głosowania.  Ta czynność ma być odnotowana w 

protokole z przebiegu sesji.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Radny Jacek Pamuła zapytał, dlaczego te uwagi nie były rozpatrywane na zebraniu 

wiejskim w Radomyślu nad Sanem. Obecnie radni są pozbawieni wiedzy opinii 

sołectwa. Studium tyczy się Radomyśla i mieszkańcy tej miejscowości powinni się 

wypowiedzieć na ten temat. Nikt z mieszkańcami tego nie konsultował. Dlaczego 

radni teraz muszą decydować o sprawie która tyczy się społeczności Radomyśla i 

tych właścicieli nieruchomości którzy mają swoje działki na terenach objętych 

planem.  

Wójt Gminy przypomniał, że w 2011 roku kiedy to była podejmowana uchwała o 

przystąpieniu do opracowania studium wyraźnie były określone tereny 

rozgraniczające obszary budowlane od  terenów zielonych i usługowych związanych 

z SUW. Musi być zachowany pewien porządek i ład urbanistyczny.  

P. Magdalena  Grębowiec przypomniała, że studium i plany były 3 krotnie 

wykładane do publicznego wglądu. Mieszkańcy mogli się z nim zaznajomić. 

Informacje o wyłożeniu  były zamieszczane na tablicach ogłoszeń, na stronie 

internetowej i w prasie.  
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Projektant Krystyna Dobrzańska powiedziała, że obecne rozpatrywane studium nie 

wprowadza zmian co do przeznaczenia gruntów objętych opracowaniem. Pozostaje 

takim jakim jest w tej chwili. Istotą planu, który gmina chce wykonać jest ochrona 

ujęcia wody w Radomyślu, ochrona terenów zasobowych i celem planu były właśnie 

tereny zielone. Nie istnieje inna  możliwość ochrony danego terenu przed zabudową 

niż przyjęcie planu.  Jest to zabezpieczenie interesów gminy. Zaakceptowanie 

wniosku do studium pociągnęło by za sobą z pewnością kolejne wnioski innych 

właścicieli działek. 

Radna Marzena Garbacz powiedziała, że trzeba jednak zrozumieć tamtejszych 

właścicieli działek, którzy mogą mieć konkretne plany ze swą nieruchomością. Co w 

przypadku gdy dana osoba będzie chciała wybudować się na działce rolnej, wcześniej 

zamierzając przekwalifikować ją na budowlaną? 

P. Grębowiec wyjaśniła, że każdy plan można zmienić. Plan nie jest uchwalany na 

stałe i mogą być później wprowadzane w nim zmiany. To już leży w gestii Rady 

Gminy. 

Wójt Gminy powiedział, że obecnie są wątpliwości co do studium i planu. Ale trzeba 

wziąć pod uwagę sytuację wielu innych właścicieli działek budowlanych objętych 

planem. Co będzie gdy plan nie zostanie przyjęty przez Radę. Trzeba rozważyć czy 

zaakceptować wniosek jednostki czy wziąć pod uwagę interes wielu osób. Wójt 

nadmienił, że Państwo Mikulscy są już właścicielami działek na osiedlu AK, które 

zakupili od Agencji Nieruchomości Rolnych.  Wójt wyraził zdanie, że Państwo 

Mikulscy działają w celach komercyjnych i zapewne w przyszłości planują  

nieruchomości sprzedać, również działkę  którą starają się obecnie włączyć do 

terenów budowlanych. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zgłoszoną do studium uwagę.  

Rada Gminy nie uwzględniła wniesionej uwagi w głosowaniu – 11 głosów „za” 

odrzuceniem uwagi, 4 głosy „wstrzymujące”. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 12 głosów „za”, 3 głosy 

„wstrzymujące”. 

Uchwała Nr XXXIV/286/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.VIII/11. Godz.1230  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Niwka” położonego w obrębie ewidencyjnym 

Radomyśl nad Sanem przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej 

Magdalena Grębowiec. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

P. Grębowiec  zapoznała z uwagą złożoną do wyłożonego do publicznego wglądu 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Niwka” w 

Radomyślu nad Sanem przez P.P. Zofię i Krzysztofa Mikulskich.  

Po rozpatrzeniu Rada Gminy nie uwzględniła wniesionej uwagi w głosowaniu – 12 

głosów „za” odrzuceniem, 3 głosy „wstrzymujące”. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 12 głosów „za”, 3 głosy 

„wstrzymujące”. 

Uchwała Nr XXXIV/287/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.VIII/12. Godz.1235  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Półanki” położonego w obrębie ewidencyjnym 

Radomyśl nad Sanem przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej 

Magdalena Grębowiec. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Radny Jan Ziemniak zapytał co się dzieje w przypadku gdy sprzedawane są działki 

budowlane, a w ogłoszeniu przetargowym jest warunek o powstaniu zabudowań w 

danym okresie. Jakie są konsekwencje nie spełnienia tego warunku.  

P. Grębowiec powiedziała, że można żądać od właściciela wykonania tego 

zobowiązania, który zawarł umowę z gminą. Jeżeli tego nie spełni jest możliwe 

wystąpienie o przeniesienie własności na gminę. To już następuje na drodze sądowej.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” - 

jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIV/288/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.VIII/13/14/15. Godz.1239  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia do sporządzenia III zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Radomyśl nad Sanem, projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Zabudowa mieszkaniowa 

jednorodzinna” oraz projekt w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „Linia elektroenergetyczna 220kV” zostały 

jednocześnie omówione przez Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej 

Magdalena Grębowiec. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożone projekty uchwał. 

W dalszej części posiedzenia Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu                 

P. Jadwidze Kulig ze Stalowej Woli, właścicielce nieruchomości w Rzeczycy 

Długiej. P. Kulig powiedziała, że ziemia pod inwestycję dotyczącą linii energetycznej 

jest „wydzierana” właścicielom, którym narzuca się zaplanowane przeznaczenie. 

Oznajmiła, że grunty będą przekazane prywatnemu przedsiębiorcy, który zajmuje się 

dystrybucją energii elektrycznej.  Właściciele tych działek są pozbawiani prawa 

własności. Ogranicza się ich  prawa i  możliwości wykorzystania gruntów. Na swoich 

działkach będą mogli jedynie posadzić rośliny do wysokości 2m pod planowaną linią. 

Ponadto będą musieli tolerować przez lata czynności właściciela linii związane z 

modernizacją i remontami. Zakład za działki proponuje bardzo niskie ceny. 

Nadmieniła, że jej złożono propozycję odszkodowania 3 tys. zł za pół hektara ziemi 

II klasy. Rozwiązaniem tego problemu byłoby podwieszenie nowych linii 

energetycznej pod już istniejące słupy i takie rozwiązanie w części inwestycji zostało 

przyjęte. Zapytała dlaczego więc nie zastosować tej możliwości na całej długości 



 17 

linii. Rozwiązało by to problem związany z ograniczaniem praw właścicieli gruntów 

mających konkretne plany dotyczące swoich działek i odszkodowaniami. Wyraziła 

jednak zdanie, że zastosowanie tej metody spowoduje brak zarobku przedsiębiorstwa, 

które podjęło się budowy linii.  P. Kulig przypomniała, że rozpatrywane projekty 

uchwał, zostały wycofane z porządku obrad sesji z dnia 30 stycznia br. na wniosek 

Wójta Gminy, który motywował to tym, że nie został zabezpieczony interes gminy. 

Zapytała „jaki interes ma gmina w tym aby zabierać ludziom działki”. Jaki „interes  

gmina chce zrobić  ze spółką energetyczną?” Czy gmina Radomyśl nad Sanem 

dysponuje informacją ile nieruchomości pod linię zostanie zabranych. Ilu właścicieli 

zostanie w ten sposób pokrzywdzonych? Jaki obszar ziemi na całym odcinku 

przebiegu linii będzie odebrana? Powiedziała, że gmina powinna reprezentować 

interesy mieszkańców, właścicieli nieruchomości, które leżą na tym terenie. Zapytała 

na ile jest zabezpieczony interes właścicieli nieruchomości. Rada Gminy jako organ 

stanowiący i kontrolny jest odpowiedzialna za zabezpieczenie praw społeczności. 

Wójt natomiast wykonuje tylko decyzje Rady.  

P. Kulig nadmieniła, że jest wydana decyzja o lokalizacji inwestycji celu publicznego 

w postaci linii energetycznej. Taką decyzje podejmuje się w przypadku gdy nie ma 

planu dotyczącego tej inwestycji. Zapytała dlaczego obecnie podniesiona jest kwestia 

planu skoro decyzja eliminuje problem planu dotyczącego linii energetycznej. Tu 

poinformowała, że decyzja celu publicznego została zaskarżona do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Rzeszowie, z uwagi na uchybienia natury prawnej. 

Dlatego też należało się „zabezpieczyć” w postaci uchwalenia planu. To nie jest 

właściwe działanie. Wyraziła opinię, że uchwały powinny być zdjęte z porządku 

obrad, ze względu na to, iż jest to sprawa przedwczesna. Należy poczekać do 

rozpatrzenia decyzji przez sąd.  

P. Kulig powiedziała, że gmina będzie musiała wypłacać odszkodowania 

właścicielom działek. Jak powiedziała, żadna umowa podpisana z inwestorem, który 

zgodnie  umową ma zabezpieczyć roszczenia właścicieli nie zwolni gminy z tego 

obowiązku. Na gminie będzie ciążyć ten obowiązek. O tym mówił wójt gminy w 

wywiadzie do gazety „Sztafeta”. Jeśli taka umowa jest zawarta to jest ona sprzeczna 

z prawem, ustawą o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. Ciężar całej 

odpowiedzialności odszkodowawczej spadnie na gminę.   

Nadmieniła, jeszcze o problemach związanych z uzyskaniem odszkodowania przez 

właścicieli nieruchomości  za przeprowadzone przez rzeszowski zakład prace 

remontowe i szkody z  tym związane. O tej sprawie traktował artykuł, który ukazał 

się w „Sztafecie”.  Podobnych problemów mogą doświadczyć obecni właściciele  

działek w Rzeczycy Długiej.  

P. Kulig zwróciła się do radnych o rozważenie i przeanalizowanie całej sprawy i 

zagłosowanie wg swojego punktu widzenia i sumienia.  

Wójt Gminy powiedział, że faktycznie w styczniu wystąpił o wycofanie z 

porządku obrad sesji obecnie rozpatrywanych uchwał. Wyjaśnił, że Urząd Gminy nie 

otrzymał wówczas od prawomocnego przedstawiciela Zakładu Wykonawstwa Sieci 

Energetycznych w Rzeszowie podpisanego projektu umowy, który zabezpieczał 

interesy gminy w postaci ewentualnych rekompensat dla właścicieli działek z tytułu 

zmiany planu zagospodarowania przestrzennego. Obecnie taka umowa już jest, stąd 
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przygotowane projekty uchwał. Zabezpieczenie interesu gminy nie polega na tym, że 

gmina  ma zarabiać, ale aby nie poniosła kosztów. Istotą sprawy jest to, że jeśli 

wpłyną roszczenia to gmina wypłaci odszkodowanie, ale inwestor zwróci wypłacone 

pieniądze. Umowa z inwestorem to zapewnia i gwarantuje, że finanse gminy nie 

zostaną uszczuplone. To nie jest tak, że gmina ten temat lekko potraktowała. Nie 

można było pozwolić sobie na to, aby zmienić plan, bez zabezpieczenia. Wójt 

powiedział, że dbając o interesy gminy wykonuje swoje obowiązki.  

Radny Stanisław Kosiński powiedział, że skoro jest możliwe, wg informacji  P. 

Kulig, podwieszenie linii energetycznej na istniejących słupach to należałoby 

wykorzystać tę możliwość. Należy uwzględnić interes społeczny. Takie rozwiązanie 

generowałoby mniejsze koszty realizacji inwestycji. Zyskali by na tym wszyscy 

zainteresowani. Wg radnego mogą później wystąpić   problemy z odzyskaniem od 

inwestora wypłaconych odszkodowań. W takim wypadku gmina będzie musiała z 

własnych środków pokryć roszczenia. Tylko będzie problem ze znalezieniem takich 

środków.  

Wójt powtórzył, że gmina jest zabezpieczona na wypadek konieczności 

wypłaty odszkodowań. To gwarantuje umowa z inwestorem. Jest pewność, że nie 

będzie potrzeby szukania środków w budżecie gminy. 

P. Magdalena Grębowiec powiedziała, że jeżeli byłaby techniczna możliwość 

podwieszenia linii do obecnych słupów, to z pewnością inwestor  skorzystał by z tego 

rozwiązania, chociażby ze względu na ograniczenie kosztów realizacji zadania.  

Pani Jadwiga Kulig powiedziała, że dziwi się tej mocnej obrony koncepcji 

dwutorowości linii. Jeżeli na pewnych odcinkach od Stalowej Woli do Radomyśla 

jest przewidziane rozwiązanie w postaci podwieszenia nowej linii do 

dotychczasowych słupów to dlaczego tej koncepcji nie realizować dalej. Powtórzyła, 

że to nie inwestor będzie wypłacał odszkodowania, a gmina. Zapytała jaka kwota 

istnieje na koncie gminy, która zabezpiecza roszczenia właścicieli? Czy Pan Wójt 

wie ilu właścicieli może wystąpić o odszkodowania? Ilu to dotyczy nieruchomości?  

P. Magdalena Grębowiec oznajmiła, że na pewno nikt z wypłaty odszkodowań 

gminy nie zwolni, ponieważ jest to obowiązek ustawowy. Jednak jak powiedział 

Wójt te koszty zostaną zwrócone przez inwestora.  

Pan Kulig powiedział, że właściciele działek w Rzeczycy Długiej otrzymywali 

propozycje sprzedaży działek za bardzo niskie kwoty. Ludzie byli wprowadzani w 

błąd i podpisywali umowy na niekorzystnych warunkach. Powiedział, że gmina, rada 

gminy  musi mieć w tym jakiś interes, jeśli nie finansowy to inny. Skoro jednak wg 

słów wójta gmina na tym nie zarabia, to z pewnością ktoś inny na tym skorzysta. 

Powiedział, że z pewnością będą sprawy sądowe zakładane przez właścicieli działek, 

a gmina będzie musiała się uczestniczyć w procesach sądowych. Będzie to trwało 

latami. Linia energetyczna powinna być podwieszona na dotychczasowych słupach w 

miejscach gdzie pozwalają na to warunki. Takie rozwiązanie rozwiązało by wszystkie 

problemy. Urząd gminy uparcie tkwi w koncepcji budowy nowej linii na niekorzyść 

mieszkańców. 

Wójt powiedział, że niczego nie forsuje, wykonuje jedynie swoje obowiązki 

zgodnie z przepisami prawa. 
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Radny Jan Ziemniak oznajmił, że każdy radny zagłosuje nad tymi uchwałami 

wg własnego uznania. Można zrozumieć postawę Państwa Kulig, którzy walczą o 

swoją własność i swoje interesy ale niedopuszczalne, jak to zrozumiał, sugerowanie, 

że radni czy wójt mieli z faktu przyjęcia uchwał jakieś korzyści. Należy liczyć się ze 

słowami.  

Pani Jadwiga Kulig powiedziała, że jeśli tak została zrozumiana, to przeprasza 

za wypowiedź. Nie było jej zamiarem insynuowanie, że w grę wchodzą jakieś 

manipulacje. Powiedziała, że radni mają czyste sumienie.  

Wójt przytoczył najważniejsze punkty umowy podpisanej z inwestorem dotyczące 

roszczeń.  

Poinformował m.in. że: 

- Inwestor (zamawiający) zobowiązuje się do przejęcia od Gminy obowiązków 

związanych z pokryciem zgodnych z prawem i uzasadnionych roszczeń wobec 

Gminy wynikajacych z art.36 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym w zakresie wywołanym  wprowadzeniem  Linii elektroenergetycznej 

220kV Stalowa Wola-punkt nacięcia Linii Chmielów-Abramowice do miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Radomyśl.  

- W przypadku zgłoszenia tego typu roszczenia, Gmina bezzwłocznie powiadomi o 

tym Zamawiającego, co stanowi warunek dalszej realizacji roszczeń. 

- Pokrycie przez Zamawiającego kosztów uznanych przez Sąd lub na drodze ugody 

pozasądowej  roszczeń wobec Gminy nastąpi na podstawie  prawomocnego wyroku 

sądu powszechnego lub ugody pozasądowej, zawartej pomiędzy Gminą, ZWSE 

Rzeszów Sp. z o.o. oraz  roszczeniodawcą.  

- Strony ustalają że celem zabezpieczenia zapłaty ewentualnego roszczenia wobec 

Gminy, ZWSE Rzeszów przedstawi Gminie gwarancję ubezpieczeniową w terminie 

30 dni od dnia zawarcia niniejszej umowy, o treści stanowiącej załącznik do 

niniejszej umowy. 

Wójt powiedział, że taka deklaracja jest w posiadaniu gminy. 

P. Jadwiga Kulig zapytała jaka kwota jest przewidziana na wypłatę odszkodowań. 

Wójt powiedział, że na chwilę obecną nie można podać kwoty, jej wysokość wynika 

z szacunkowych wartości nieruchomości.  

Radny Stanisław Rybak powiedział, że kwestią do wyjaśnienia jest sytuacja gdy  

Rada Gminy nie podejmie uchwał dotyczących zmiany studium i uchwalenia planów. 

Nadmienił, że inwestor nie miał żadnej pewności, że Rada podejmie uchwały. 

Przewodniczący poddał pod oddzielne głosowanie rozpatrywane projekty uchwał. 

W głosowaniu projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia III zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Radomyśl nad Sanem został przyjęty – 10 głosów „za”, 4 

głosy „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący”. 

Uchwała Nr XXXIV/289/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

W głosowaniu projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Zabudowa 

mieszkaniowa jednorodzinna” został przyjęty – 10 głosów „za”, 4 głosy „przeciw”, 1 

głos „wstrzymujący”. 

Uchwała Nr XXXIV/290/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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W głosowaniu projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Linia 

elektroenergetyczna 220kV” został przyjęty – 10 głosów „za”, 4 głosy „przeciw”, 1 

głos „wstrzymujący”. 

Uchwała Nr XXXIV/291/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.VIII/16. Godz.1330  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2014 rok 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Wskutek braku głosów na temat przedstawionego projektu Przewodniczący Rady 

Gminy zarządził jego przegłosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 13 głosów „za”, 1 głos 

„wstrzymujący” (brak radnego Jana Ziemniaka).  

Uchwała Nr XXXIV/292/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.VIII/17. Godz.1334  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie dokonania wpisu do „Księgi Zasłużonych” 

dla Gminy Radomyśl nad Sanem (dot. wpisu P. Zdzisława Koksanowicza) 

przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przegłosowanie projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 12 głosów „za”, 1 głos 

„wstrzymujący” (brak radnego Jana Ziemniaka i Jerzego Gorczycy).  

Uchwała Nr XXXIV/293/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. IX. Godz.1338 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński poinformował o wpłynięciu do 

Rady Gminy skarg na działalność wójta gminy złożone przez Stanisława 

Czernikowskiego. Skargi dotyczyły ponownie kwestii wydzierżawienia pastwiska, 

która była przedmiotem rozpatrzenia przez Radę na sesji w dniu 20.03.14r. oraz 

sprawy rozgraniczenia działki przez którą przebiega droga obok posesji                     

P. Czernikowskiego.   

Przewodniczący nadmienił, że skargi zostaną rozpatrzone na kolejnym posiedzeniu 

Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił pismo Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Stalowej Woli, który  zwrócił się o analizę możliwości ewentualnego 

przejęcia przez gminę zadania zimowego odśnieżania dróg powiatowych na terenie 

gminy Radomyśl nad Sanem. Prośba była podyktowana wnioskiem złożonym na 

posiedzeniu powiatowej Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

dotyczącego podjęcia rozmów z wójtami gmin w celu rozważenia możliwości 

przekazania odśnieżania dróg powiatowych gminom.  

Wójt Gminy powiedział, że została wystosowana  odpowiedź do Zarządu Dróg 

Powiatowych mówiąca, że gmina nie jest w stanie technicznie przejąć tego zadania. 

Gmina nie posiada odpowiedniego sprzętu, aby przejąć ten zakres obowiązków. 
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Ponadto w piśmie z Zarządu Dróg brak jest informacji o przekazaniu przez powiat 

środków na ten cel.  

Radny Kazimierz Pasztaleniec odnośnie odśnieżania dróg gminnych na terenie gminy 

powiedział, że należy się zastanowić na ujednoliceniem stawek pobieranych przez 

podmioty dokonujące odśnieżania. Różne stawki budzą pewne kontrowersje. Ponadto 

zwrócił się o rozważenie możliwości podjęcie ewentualnych starań o  stacjonowanie 

karetki pogotowia w Radomyślu w celu szybkiego dotarcia do chorego. Przyjazd 

karetki ze Stalowej Woli do potrzebującego pomocy powinien  być zapewniony w 

ciągu 15 minut. Jest to niemożliwe w przypadku odległych miejscowości. 

Przypomniał, że ten temat kiedyś był dyskutowany.  

Wójt Gminy powiedział, że rozmowy na ten temat z dyrekcją szpitala swego czasu 

były prowadzone. Jednak po zmianie osobowym dyrekcji zarzucono temat. Warto 

jednak wrócić do sprawy i spróbować ponownie zająć się tym problemem.  

 

Podczas  sesji zgłoszono następujące wnioski: 

Wniosek zgłoszony przez radnego Bogdana Oszusta: 

1. „ Zwracam się z prośbą o podjęcie działań w celu zabezpieczenia brzegów 

rezerwatu orzecha wodnego w Pniowie oraz ścieżki rowerowej wzdłuż rezerwatu 

niszczonych przez bobry. Muszę nadmienić, że systemem gospodarczym nie jestem 

w stanie utrzymać brzegów jak również ścieżki w należytym stanie.” 

 

Wniosek radnego Mariusza Skwary: 

2. „ Zwrócić się do Zarządu Dróg o wykoszenie poboczy przy drodze powiatowej  

Antoniów – Dąbrówka.” 

 

Wniosek radnego Kazimierza Pasztaleńca: 

3. „Jestem radnym sołectwa najbardziej wysuniętym na północ. Apeluję do Wójta 

Gminy o stworzenie klimatu i terenu pod możliwość stacjonowania karetki 

pogotowia w m. Radomyśl. Parę lat temu ten temat był poruszany, ale nic z tego nie 

wynikło. Jak wszyscy wiemy wg ostatnich ustaleń karetka pogotowia powinna 

dojechać do chorego nie dłużej niż w 15 minut. Wiemy, że technicznie ze Stalowej 

Woli jest to niemożliwe. Proszę więc w miarę możliwości i kompetencji poczynić 

takie starania aby ludzie z odległych miejscowości w razie konieczności mogli być 

dostarczeni do szpitala powiatowego w jak najkrótszym czasie.” 

 

Wniosek radnego Jerzego Gorczycy: 

4. „ Zwracam się z prośbą o ustawienie na zakręcie drogi powiatowej Rzeczyca – 

Zarzecze w miejscowości Musików koło posesji Pani Sarek tablic prowadzących 

pojedynczych (2 lewe, 2 prawe) lub tablic prowadzących ciągłych (lewe i prawe).” 

 

Wniosek radnego Stanisława Rybaka: 

5. „ Proszę o wydzielenie i przygotowanie do sprzedaży działki „przyszkolnej” 

wydzielonej z pastwiska, położonej naprzeciw posesji P. Romana Sowy. Środki 

uzyskane ze sprzedaży tej działki będą wykorzystane na zakup kostki i jej ułożenie 
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przed Domem Ludowym. W chwili obecnej działka jest dzierżawiona za niewielkie 

kwoty.” 

 

Wnioski zgłoszone przez radnego Stanisława Kosińskiego: 

6. „ Budowa chodnika przy drodze wojewódzkiej w Chwałowicach  - 3 km.” 

7. „ Odbudowa drogi wojewódzkiej w Chwałowicach – 900m.” 

8. „ Budowa drogi Chwałowice – Łążek”. 

9. „Budowa drogi przeciwpowodziowej Chwałowice - Popowice od cegielni do Pana 

Szeligi – 1000m.” 

10. „Budowa drogi przeciwpowodziowej od Pana Tysa   do wału – 500m.” 

11. „Budowa drogi przeciwpowodziowej od cegielni w stronę wału w Chwałowicach 

– 700m.” 

12. „ Dokończenie drogi przeciwpowodziowej koło stadionu - 400m.” 

13. „Budowa drogi przez wieś w Chwałowicach   - 1600m” 

14. „Budowa drogi koło Pana Hajduka – 200m”. 

15. „ Budowa drogi na Grudzy – 300m.” 

16. „Odbudowa drogi Chwałowice – Witkowice – 1600m.” 

17. „Budowa oświetlenia w Chwałowicach zgłoszonego na poprzednich sesjach.” 

18. „Oczyszczenie jeziora w Chwałowicach – 15 ha”. 

19. „ Budowa 3 przystanków w Chwałowicach – Nowa Wieś, Grudza, Popowice”. 

 

Ad. X. Godz. 1351 

Na tym zakończono obrady XXXIV sesji Rady Gminy. 

 

Protokołował: 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 


